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Algemene Ledenvergadering LVV – 30 november 2018  
Locatie : Hart van Holland te Nijkerk 
 
Aanwezig bestuur: 
Margriet Maris (voorzitter), Jaap Waverijn (Penningmeester), Inge te Brake, Gerda 
Arends-Ruitenberg, Kenneth Macnack (a.i.) 
Aanwezig bureau: Edith Terschegget (verenigingsmanager), Gitta Vis (verslag) 
Aanwezige leden: zie presentielijst 
 
VERSLAG 
 
 Onderwerp 

1.  Welkom door de voorzitter 
Margriet Maris opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Anne 
de Ruiter wordt als erelid speciaal welkom geheten. Leo ten Brink (oud 
voorzitter en erelid) is helaas vandaag verhinderd. 
Margriet geeft een opsomming van wat er in 2018 allemaal door de LVV is 
gedaan. Zie presentatie. 
 
Opening en vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

2.  Bestuurlijke mededelingen / verenigingszaken 
• Mededelingen / voorwoord voorzitter 
Nellie van der Made heeft besloten om toch niet tot het bestuur toe te treden. 
De Werkgroep Externe VP heeft een stuk aangeleverd over AVG. Dit staat 
inmiddels in het besloten deel op de website. 
 
• Jubileum 2019 
Volgend jaar bestaat de vereniging 20 jaar. Er zal op verschillende manieren 
uiting aan worden gegeven. Onder andere door een jubileumlogo. 
 
• Voorstel geassocieerd lidmaatschap 
In het memo bij de stukken van de vergadering wordt het voorstel toegelicht. 
Bij diverse organisaties leeft de behoefte dat men zich wil associëren met de 
LVV. Zij willen dit doen door het tonen van een LVV-logo. Het geeft de 
samenleving een beeld dat de organisatie zich er bewust van is dat 
vertrouwenspersonen belangrijk zijn voor deze organisatie en dat hun 
organisatie werkt met LVV (gecertificeerde) vertrouwenspersonen.  
 
Het voorstel is dan ook om een geassocieerd lidmaatschap in te voeren voor 
organisaties, zodat zij het logo “geassocieerd lidmaatschap LVV” mogen 
voeren. 
Het bestuur kan niet checken of een organisatie zich eraan houdt om alleen 
met gecertificeerde vertrouwenspersonen werken. Dit zal op basis vertrouwen 
moeten geschieden, totdat het tegendeel wordt bewezen. 
 
Het voorstel wordt, met bovengenoemde aantekening, aangenomen.  
 
• Statutenwijziging geassocieerd lidmaatschap 
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Met het geassocieerde lidmaatschap is het lidmaatschap niet meer alleen 
voorbehouden aan personen, maar ook aan organisaties. 
 
Esther Lammers merkt op dat de statuten op meerdere punten gewijzigd 
moeten worden. Ook het Huishoudelijk reglement moet dan aangepast worden. 
Zaken die geregeld moeten worden zijn o.a.: regelen van stemrecht en de 
criteria voor het geassocieerd lidmaatschap moeten duidelijk omschreven 
worden.  
Er is nog een slag te slaan.  
Margriet Maris zal met de juridische commissie en nieuw voorstel tot 
statutenwijziging opstellen om dit tijdens de volgende ALV aan de leden voor te 
leggen. 
 
Vooruitlopend op de statutenwijziging vraagt het bestuur de ALV om 
instemming met de invoering van het geassocieerd lidmaatschap. Met drie 
onthoudingen van stemming gaat de vergadering akkoord met het in voeren 
van het geassocieerd lidmaatschap.  
 
Gevraagd wordt of een geassocieerd lid ook een bijdrage moet betalen. Dit is 
het geval. Voor opleiders met een geaccrediteerde basisopleiding is de bijdrage 
€ 130,= excl. BTW. Voor alle overige organisaties is de bijdrage € 650,= excl. 
BTW. 
 
• Voorstellen helpdeskmedewerkers 
De helpdesk bestaat uit de volgende personen:  
Theo de Bruyn, Wim van Es, Maaike Mentink en Carine Toebes. Alleen Maaike 
Mentink is vandaag aanwezig. 
 
De helpdesk is er om vragen van leden en niet-leden te beantwoorden en 
ontlast zo het bestuur. 

3.  Verslag ALV d.d. 18 mei 2018 
Pag. 1. Hoe staat het met de Curaçaose vereniging? Hierover zijn geen 
ontwikkelingen te melden. Jaap Waverijn heeft later vandaag contact om 
hierover verder over te praten. 
 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

4.  Financiën  
• Voorstel bestuursvergoeding en commissies 
De huidige bestuursvergoeding is niet toereikend voor de tijd die van de 
bestuurders wordt gevraagd. De bestuursleden zijn meer dan 3 dagen in de 
maand actief en het verzoek is om hen meer naar realiteit te laten belonen. 
Het bestuur heeft benchmark laten uitvoeren bij diverse verenigingen. 
 
In 2019 wordt de vrijwilligersbijdrage verhoogd van € 1.500,= naar € 1.700,= 
per jaar. 
Voorgesteld wordt om de bestuurders een vergoeding van € 250,= per maand 
toe te kennen. 
 
Vanuit de zaal wordt opgemerkt dat men op zich niks tegen het voorstel heeft, 
maar men is bang dat als men € 3.000,= vergoeding ontvangt, er toch 
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belasting betaald moet worden. 
De penningmeester heeft dit bij een fiscaal jurist nagevraagd. De 
vrijwilligersbijdrage van € 1.700,= is belastingvrij. Over de rest van het bedrag 
moet wel belasting betaald worden. Aangezien de bestuursleden ook 
ondernemer zijn kunnen zij dit weer aftrekken. 
 
Met twee stemmen tegen en drie onthoudingen wordt het voorstel 
aangenomen. 
 
Onkosten vergoeding commissies. 
De Commissie van Toezicht is geen ad hoc commissie. Er is een onderzoek 
gedaan naar bezoldiging van het bestuur, waarom geen onderzoek naar 
bezoldiging van een klachtencommissie? 
 
Er is nu een vergoeding voor werkgroepen en commissies, die door het bestuur 
worden ingesteld. Er ontbreekt iets voor een orgaan als de klachtencommissie. 
Dit punt wordt geagendeerd voor de volgende ALV. 
 
Peter Clark vraagt of er een maximering van bemensing van werkgroepen en 
commissies is. Dit is niet het geval. Alleen voor het bestuur is dit opgenomen in 
de statuten: het bestuur moet uit een oneven aantal van minimaal 5 leden 
bestaan. 
 
Anne de Ruiter (erelid) vindt dat de LVV een vereniging is van vrijwilligers voor 
vrijwilligers en dat dat zo moet blijven. Het bestuur heeft in het verleden ook 
veel werk verzet zonder betaling en zonder een betaald bureau achter zich. Ze 
vindt het nu te commercieel worden. 
Inge te Brake reageert hierop dat we nu in andere tijden zitten en dat het 
bestuur nu met heel andere zaken bezig is dan in het verleden. Zo heeft zij 
afgelopen jaar bijna 10.000 kilometers voor LVV gereden.  
 
• Begroting 2019 
In de begroting is het voorstel om leden gratis te laten deelnemen aan het 
congres meegenomen. Dit is een cadeautje aan de leden in verband met het 
jubileum. 
 
Vanuit de zaal wordt opgemerkt dat een gratis congres niks waard is. Bij gratis 
congressen melden mensen zich aan, maar komen vaak niet. Waarom niet toch 
een drempel door bijvoorbeeld een minimale bijdrage. Een cadeautje kan ook 
bijvoorbeeld € 50,- zijn. Als je een cadeautje wil geven dan liever iets 
tastbaars. Bijvoorbeeld een boek of iets waar men wat aan heeft. 
De vergadering is het hier unaniem mee eens.  
 
De penningmeester zal de begroting hierop aanpassen.  
Gevraagd wordt wat de post Intervisie is. Voor wie en waarom dit op de 
begroting staat. Dit betreft de update van de intervisiegids. En de drukkosten 
van de intervisiegids. 
 
De begroting wordt, met de genoemde aanpassingen, met 7 onthoudingen  
aangenomen. De begroting wordt nipt vastgesteld. 
 
• Vaststelling contributie 2019 
Het voorstel om voor 2019 geen contributieverhoging door te voeren wordt 
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unaniem goedgekeurd. 

5.  Stand van zaken certificeren/accrediteren opleidingen  
Op dit moment staan er 991 deelnemers in het LVV beroepsregister. 
668 gecertificeerd, 279 in aanvraag, 82 ingetrokken en 0 geschorst. 
 
Gevraagd wordt of het zichtbaar is hoeveel leden er gecertificeerd zijn. Dit 
wordt niet op de website vermeld, maar wel periodiek gemeld in de nieuwsbrief 
en op  ledenvergaderingen.. 

6.  Website / Communicatie  
• Intervisiewebsite 
Het bestuur heeft besloten om de intervisie meer inzichtelijk te maken. Veel 
leden zoeken aansluiting bij een groep, maar groepen zijn vol of bestaan niet 
meer.  Door het maken van een intervisiewebsite is het overzichtelijker en 
makkelijker om je aan te sluiten bij een intervisiegroep. 
 
Het aanmeldingstraject wordt anders. Niet alleen het zoeken naar een 
intervisiegroep, maar ook de wijze van aanmelden van een intervisiegroep. 
Nieuwe mensen kunnen nu bijna geen groepen vinden. Met deze nieuwe 
website hopen we dat het makkelijker wordt om een intervisiegroep te vinden 
en om je erbij aan te sluiten. 
We kiezen ervoor om het bindender en zichtbaarder te maken. Ook bureaus die 
intervisie organiseren kunnen dit aanmelden. 
Intervisie voor leden is gratis. Niet-leden kunnen als “Intervisiedeelnemer 
zonder LVV-lidmaatschap” tegen een vergoeding deelnemen. 
 
• Uitbreiding website betere zoekfunctie VP 
Er komt een betere zoekfunctie om leden / vertrouwenspersonen beter te 
kunnen vinden. De verwachting is dat dit in het voorjaar te gerealiseerd wordt. 
De focus licht nu eerst bij intervisie. 
 
Inge te Brake meldt nog dat er die ochtend namens LVV een persbericht is 
uitgegaan naar aanleiding van opnieuw een voorval van seksuele intimidatie in 
de sportwereld. De LVV pleit in dit persbericht dat gemeenten een VP zouden 
moeten aanstellen die de sportverenigingen hierin ondersteunen. Dit is al 
opgepikt door Het Parool en De Telegraaf. 

7.  Portefeuille Zorg, Onderwijs & Sport 
• Voorstellen commissievoorzitter 
 
Wico Verbaan – Onderwijs. 
Hij stelt zich kort voor en meldt dat hij zich o.a. wil gaan inzetten om de 
vertrouwenspersoon binnen het onderwijs beter op de kaart te krijgen. 
 
Helaas zijn de voorzitters van de Commissie Sport en Zorg afwezig in verband 
met ziekte. 
 
Gerda Arends meldt dat de Commissie bezig is om te bekijken hoe de 
cliëntvertrouwenspersonen binnen de vereniging in te passen is. 
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De Commissie Sport is bezig met NOC*NSF de medewerkers verder te 
professionaliseren. Mede daarvoor is het geassocieerde lidmaatschap ingesteld. 

8.  Rondvraag en sluiting 
 
Peter Clark meldt dat de werkgroep Externe Vertrouwenspersonen een vacature 
heeft. Tevens meldt hij dat het kwartetspel nog steeds bij hem te koop is. 
 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering en wenst de 
deelnemers aan het congres een fijne dag toe. 

 


